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Council of Europe Secretary General Terry Davis: A
missed opportunity for Belarus

Strasbourg, 30.09.2008 — President Lukashenko never misses an opportunity to
miss an opportunity. There was hope that the recent parliamentary elections
would be a turning point in the self-imposed isolation of Belarus from the rest of
Europe. Unfortunately, it has not happened. The Parliamentary Assembly of
the Council of Europe was not even allowed to observe the vote, but the OSCE
was there and concluded that the elections failed to meet European standards.
As a friend of the Belarus people | am deeply disappointed, but | still hope that
they will soon have an opportunity for a genuinely free and fair vote.

Déclaration de Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil
de I'Europe : une occasion manquée pour le Bélarus

Strasbourg, 30.09.2008 — Le Président Loukachenko ne rate jamais une
occasion de laisser passer une chance. On espérait que les récentes élections
Iégislatives marqueraient un tournant dans l'isolement du reste de 'Europe que
s’est imposé le Bélarus. Malheureusement, il n'en a rien été. L’Assemblée
parlementaire du Conseil de I'Europe n’a pas méme été autorisée a observer le
scrutin mais 'OSCE était présente et a conclu que les élections n’avaient pas
été conformes aux normes européennes. En tant qu’ami du peuple bélarussien,
je suis profondément dégu mais jespére toujours qu’il aura bientdt une occasion
de s’exprimer dans le cadre d’un scrutin véritablement libre et équitable.
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